



UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL NATIONAL WRESTLING FEDERATIONS

Subject: Safety precautions - Paris 2017

Dear Mr. President,

By sending this circular, we would like to provide you some instructions related to the 2017 Senior World Championships that will take place in Paris.

As a security measure, in order to be accredited for the aforementioned competition, any individual will have to upload a valid passport and picture on Athena system. It will be mandatory for all accredited people without exception, otherwise the accreditations may be refused.

Therefore, we kindly ask you to ensure that you uploaded these information on Athena system for all the members of your delegation.

We thank you for your understanding and kind collaboration.

Sincerely Yours,

A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES

Concerne : Mesures de sécurité - Paris 2017

Cher M. le Président,

Par cette circulaire, nous voudrions vous donner quelques instructions relatives aux Championnats du Monde Senior 2017 qui se dérouleront à Paris.

Par mesure de sécurité, afin de bénéficier d'une accréditation pour la compétition susmentionnée, chaque personne devra télécharger une photo ainsi qu'un passeport valide dans le système Athena. Cela sera obligatoire pour tous les personnes accréditées sans aucune exception, faute de quoi leur accréditation pourra leur être refusée.

Pour cette raison, nous vous prions de bien vouloir vous assurer que toutes ces informations seront ajoutées pour chacun des membres de votre délégation.

Nous vous remercions de votre compréhension et de votre collaboration.

Meilleures salutations.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Michel Dusson'.

Michel Dusson
Secrétaire Général
United World Wrestling

Corsier-sur-Vevey, le 24 mai 2017/tm